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Kolizja po pijakuKolizja po pijaku

Nastolatek był również po-
szukiwany w celu złożenia 
wyjaśnień w prowadzonym 
dochodzeniu. Chłopaka za-
trzymano w miejscu zamiesz-
kania, gdzie przebywał wraz 
ze swoją matką. Razem z ko-

bietą 15-latek został przewie-
ziony do komisariatu i tam                                                                    
w jej obecności go przesłu-
chano. Po odbyciu wszyst-
kich czynności śledczy posta-
wili mu w sumie aż jedenaście 
zarzutów dotyczących między 

innymi gróźb karalnych wobec 
innych małoletnich. Po zakoń-
czeniu czynności proceso-
wych 15-latek trafił do policyj-
nej izby dziecka, skąd został 
doprowadzony do młodzie-
żowego ośrodka wychowaw-

czego. Materiały z wykona-
nych czynności trafiły z kolei 
do sądu rodzinnego i tam za-
padną dalsze decyzje w jego 
sprawie. 

zig

TydzieńTydzień
nana  sygnalesygnale

W zeszłym tygodniu policjanci z Legionowa za-
trzymali 42-letniego mężczyznę, który wybił szybę 
w klatce schodowej jednego z bloków. W ujęciu 
wandala pomógł telefon od świadka zdarzenia. 
Mężczyzna, który widział jak 
42-latek wybija szybę, a na-
stępnie oddala się z miejsca 
zdarzenia, natychmiast po-
wiadomił z całym zajściu po-
licję. Podał rysopis sprawcy 
oraz kierunek, w którym ten 
odszedł. Patrol policji szyb-
ko zjawił się na miejscu zda-
rzenia, a w ciągu kilku kolej-
nych minut funkcjonariusze 
namierzyli i zatrzymali wan-
dala. 42-latek był pijany, w 
jego organizmie krążył po-
nad promil alkoholu. Po 
nocy spędzonej w policyj-

nym areszcie mieszkaniec 
Legionowa usłyszał zarzut 
uszkodzenia mienia o war-
tości powyżej 600 złotych. 
Za popełnione przestępstwo 
grozi mu kara do pięciu lat 
więzienia. 

Zig 

Szyba za piątkęSzyba za piątkę

Elektryczna lewizna
Legionowscy policjanci zajmujący się zwalczaniem przestępstw gospodar-
czych podejrzewali, że w jednym z budynków na terenie miasta dochodzi do 
kradzieży prądu. I mieli rację. Kiedy z pracownikami zakładu energetycznego 
dokonali sprawdzenia tego miejsca, ich wcześniejsze przypuszczenia szyb-
ko się potwierdziły.

Jak się okazało, mieszka-
jący pod wskazanym ad-
resem 27-letni mężczyzna 
bezprawnie korzystał z prą-
du poprzez prowizoryczne 
przyłącze pomijające licznik 
zużycia energii elektrycznej. 
Od tego momentu długo się 
już ze swojej „aparatury” nie 
cieszył. Nielegalna instala-
cja została zlikwidowana, 
zaś policjanci wyjaśniają te-
raz wszelkie okoliczności tej 
sprawy, a także sprawdzają, 

przez jaki okres 27-latek nie-
legalnie pobierał prąd. 
 
Bez względu na wartość 
poniesionych przez za-
kład energetyczny strat, 
taki czyn jest kwalifikowa-
ny jako przestępstwo kra-
dzieży energii elektrycznej, 
za które grozi nawet pięć lat 
więzienia. Mężczyzna musi 
się również liczyć z koniecz-
nością uregulowania opłat 
naliczonych przez dostaw-
cę energii za jej bezprawny 
pobór. A przy dzisiejszych 
stawkach może się to oka-
zać małą fortuną... 

zig

W nocy z wtorku na środę doszło w gminie Wieli-
szew do groźnie wyglądającej kolizji. Samochód 
osobowy marki Mazda, kierowany przez 36-let-
niego mieszkańca powiatu, wjechał tam w ogro-
dzenie – na szczęście niezamieszkałej – posesji 
na skrzyżowaniu ulic Nowodworskiej i Dworcowej 
w Janówku Pierwszym.
Z policyjnych ustaleń wy-
nika, że 36-latek stracił                                                         
w pewnym momencie pa-
nowanie nad pojazdem,                  
z dużą siła uderzył w płot, 
po czym zatrzymał się na 
ścianie budynku jednoro-
dzinnego. Dom był nieza-
mieszkały, więc nikomu nic 
się nie stało. Bez szwanku 

ze zderzenia wyszedł tak-
że kierowca japońskiej 
osobówki. Jego kłopoty 
wcale się jednak nie skoń-
czyły, okazało się bowiem, 
że mężczyzna by pijany                             
– w jego organizmie krą-
żył ponad promil alkoholu. 
Po wykonaniu niezbędnych 
czynności mieszkaniec po-

wiatu został przekaza-
ny pod opiekę wskazanej 
przez niego osoby. 
 
Nieodpowiedzialny kierow-
ca stracił już prawo jazdy,                           
a za popełnione przestęp-
stwo wkrótce odpowie przed 
sądem. Za kierowanie pojaz-

dem mechanicznym w sta-
nie nietrzeźwości grozi mu 
do dwóch lat pozbawienia 
wolności. Sąd może rów-
nież orzec wobec niego za-
kaz prowadzenia pojazdów 
na minimum trzy lata. 

Zig

Nastolatek i...
11 zarzutów
W zeszłą środę policjanci z Jabłonny zatrzymali 
15-latka, który w wyznaczonym terminie nie stawił 
się w placówce wychowawczej i w związku z tym 
sąd wydał nakaz doprowadzenia go do ośrodka. 
Ale jak wyszło na jaw, chłopak miał na sumieniu 
więcej grzechów.

Fordy w czołówceFordy w czołówce
W poniedziałek około godziny 18.00 na ul. Mo-
dlińskiej w Jabłonnie doszło do groźnie wy-
glądającego zdarzenia. Czołowo zderzyło się 
auto dostawcze z samochodem osobowym. 
Na szczęście nikt poważnie nie ucierpiał.

Ze wstępnych ustaleń wy-
nika, że dostawczy ford 
transit zjechał nagle na 
przeciwległy pas ruchu                    
i doprowadził do czołowe-
go zderzenia z osobowym 
fordem fusion. Pojazdami 
jechali tylko ich kierowcy                           
i żadnemu z nich nic po-
ważnego się nie stało. Ko-
bieta kierująca mniejszym 
z nich została opatrzona 
przez ratowników medycz-
nych. Na szczęście nie wy-
magała ona hospitalizacji. 

Sprawca kolizji został 
ukarany mandatem. Na 
miejscu zdarzenia inter-
weniowały zastępy stra-
ży z JRG Legionowo, OSP 
Legionowo i OSP Jabłon-
na oraz policja i zespół 
ratownictwa medyczne-
go. Utrudnienia w ruchu 
na ul. Modlińskiej trwa-
ły około godziny. W tym 
czasie ruch był prowa-
dzony wahadłowo.

Zig
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Biuro Obsługi Klienta w Biuro Obsługi Klienta w PWK „Legionowo”PWK „Legionowo” – NOWE GODZINY OTWARCIA – NOWE GODZINY OTWARCIA

Przypominamy, że Biuro Obsługi Klienta Przedsiębiorstwa Wo-
dociągowo-Kanalizacyjnego „Legionowo” Sp. z o.o. jest czyn-
ne w poniedziałki w godz. 8:00-16:00 (są to nowe go-
dziny otwarcia), a w pozostałych dniach bez zmian, czyli                                     
od wtorku do piątku w godz. 7:00-15:00. Wszelkie spra-
wy i zapytania klientów załatwiane są również w systemie on-
-line bez potrzeby osobistych wizyt w siedzibie Spółki. 

Wodociągi miejskie dokładają wszelkich starań, by zachować 
najwyższe standardy obsługi, ale również higieny i bezpieczeń-
stwa. Siedziba firmy zaopatrzona jest cały czas w odpowied-

nie środki dezynfekujące i antybakteryjne. Przy wejściu moż-
liwy jest pomiar temperatury ciała każdej z przychodzących 
osób. Po czasach największych fal pandemii koronawirusa Biu-
ro Obsługi Klienta zostało wyposażone w urządzenie do ozono-
wania dokumentów, co dalej jest kontynuowane. Bezpieczeń-
stwo klientów oraz pracowników Spółki było i pozostanie dla 
PWK priorytetowe.

Mając je na uwadze, wodociągi legionowskie zachęcają wszyst-
kich klientów do przechodzenia na elektroniczną formę otrzy-
mywania faktur poprzez aktywowanie tak zwanej E-FAKTURY. 
Otrzymywanie E-FAKTURY na podany adres e-mail jest formą 
najwygodniejszą i przede wszystkim bezpieczną – eliminującą 
czynnik kontaktu podczas dostarczania zakopertowanych fak-
tur przez listonoszy i innych pracowników poczty. Usługa ta jest 
w pełni bezpłatna. Dodatkowo każdy, kto aktywuje E-FAK-
TURĘ, otrzyma do wyboru upominek w postaci pamięci 
USB, parasola, czy też torby na laptop lub dokumenty.

Wodociągi zachęcają również do aktywacji ELEKTRONICZNE-
GO BIURA OBSŁUGI KLIENTA (EBOK), gdzie można zarządzać 
swoim kontem, sprawdzając płatności i mieć wgląd w faktu-
ry oraz zestawienia odczytów wodomierzy. Na stronie inter-
netowej (www.pwklegionowo.com) można pobrać wszystkie 

formularze i wnioski. Uzupełnione dokumenty można również 
zeskanować i odesłać na adres e-mail. Należy podkreślić, że in-
formatyzacja usług oraz elektroniczny obieg dokumentów jest 
najbezpieczniejszy i wpływa na ochronę środowiska, gdyż wiele 
dokumentów dostępnych jest on-line, zamiast formy papiero-
wej. Przedsiębiorstwo Wodociągowo-Kanalizacyjne „Legiono-
wo” Sp. z o.o. zachęca klientów do kontaktu: telefonicznie – nr 
infolinii 22 774 98 82 lub 22 774 10 62, listownie na adres PWK 
„Legionowo” Sp. z o.o., 05-120 Legionowo, ul. Kościuszki 16A, 
poprzez pocztę elektroniczną e-mail: bok@pwklegionowo.com, 
lub korzystając z Elektronicznego Biura Obsługi Klienta (EBOK).

Najpierw, jako się rzekło, 
oko w oko z kipiącymi złością 
mieszkańcami okolic ul. Su-
walnej stanęli członkowie Ko-
misji Rozwoju Miasta. Stanęli, 
a właściwie usiedli – po jed-
nej stronie otwartej na oścież 
sali konferencyjnej ratusza sa-
morządowcy, po drugiej spo-
ra grupa wyposażonych w pro-
testacyjne hasła i argumenty 
legionowian. Uzasadniając 
złożenie wniosku o uchylenie 
uchwały „(…) w sprawie wy-
rażenia zgody Prezydentowi 
Miasta Legionowo na odstą-
pienie od obowiązku przetar-
gowego trybu zawarcia umo-
wy i na wydzierżawienie części 
nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Miejskiej Le-
gionowo”, jeden z autorów 
wniosku, Dariusz Petryka, 
wskazał na brak konsultacji 
z mieszkańcami i wątpliwo-
ści dotyczące inwestycji oraz 
inwestora – firmy MS-EKO.                                                          
Z kolei Sławomir Traczyk 
wspomniał o wprowadze-
niu radnych w błąd w przed-

miocie planowanego procesu 
przeładowywania odpadów, 
zaś Mirosław Grabowski za-
rzucił lokalnym włodarzom, że 
w lekceważący sposób potrak-
towały okolicznych mieszkań-
ców. Wśród głosów solidary-
zujących się z protestującymi 
ludźmi radnych znalazł się też 
apel Andrzeja Kalinowskiego o 
udostępnienie do publicznego 
wglądu umowy z firmą, która 
od kilku lat skutecznie odbie-
ra z Legionowa odpady. 

W reakcji na te słowa obecny 
na posiedzeniu Marek Pawlak, 
zastępca prezydenta miasta, 
zapowiedział, że postara się, 
aby jej treść została wkrót-
ce podana do publicznej wia-
domości. Wspomniał również 
o kilku zawartych w niej zapi-
sach, stanowiących korzystne 
dla ratusza oraz mieszkańców 
„bezpieczniki”. Chodzi m.in.                                                   
o możliwość wypowiedzenia 
z MS-EKO umowy z miesięcz-
nym wypowiedzeniem i bez 
podania przyczyn. Ponadto fir-

ma zapewniła, że w przypadku 
umożliwienia jej szczegółowo 
tam opisanej działalności od-
stąpi ona od roszczeń w spra-
wie przysługującej przed-
siębiorstwu z mocy ustawy 
waloryzacji uzgodnionych                                           
z miastem stawek za odbiór 
śmieci, wynikającej z drastycz-
nego wzrostu kosztów prowa-
dzonej działalności. Dla miej-
skiego budżetu oznaczałoby 
to na obecną chwilę oszczęd-
ność około 1,7 mln zł rocznie. 
A dla wszystkich mieszkańców 
– uniknięcie podwyżki opłat za 
odbiór śmieci.  

Gdy już udawało mu się dojść 
do głosu, zaproszony na ko-
misję Bartłomiej Lewandow-
ski, prokurent firmy MS-EKO, 
usiłował merytorycznie rozpra-
wiać się z każdym stawianym 
zarzutem i prostować wszel-
kie niejasności. Odnosząc się 
do kwestii umieszczenia na te-
renie stacji czterech boksów na 
odpady, wyjaśnił, że na krótko 
będą tam trafiać tylko zwożo-

ne z miasta śmieci pochodzące                                                                         
z selektywnej zbiórki – do 
chwili aż zgromadzi się ilość 
odpowiednia do przygotowania 
dużego transportu. Natomiast 
odpady zmieszane mają być 
na specjalistyczne ciężarówki 
przeładowywane od razu. Pro-
kurent zwrócił uwagę na myle-
nie firmy MPK z Ostrołęki, która 
w 2017 r. porzuciła Legionowo 
i zostawiła je na pastwę śmie-
ci, z firmą MS-EKO, która wte-
dy przyszła mieszkańcom z po-
mocą. Zdementował też plotki 
o karach za działalność firmy 
na Zarzeczu, a także złej kon-
dycji finansowej oraz nieprawi-
dłowościach w działaniu przed-
siębiorstwa. Zapewnił, że nie 
ma ono żadnych zaległości fi-
nansowych, a pensje wypłaca 
pracownikom na bieżąco. 

Kiedy po ponad dwóch godzi-
nach do dyskusji o konkretach 
wkradły się „wycieczki” per-
sonalne, przewodniczący ko-
misji Andrzej Piętka zdecydo-
wał się ją zakończyć, po czym 
zarządził głosowanie nad pro-
jektem uchwały wniesionym 
przez trójkę radnych. Decyzją 
obecnych na sali samorządow-
ców, stosunkiem głosów 9 do 
8, wniosek nie został przyjęty.  

Początek środowej sesji Rady 
Miasta Legionowo przypomi-

nał wtorkowe obrady komi-
sji. Z tym, że mniej przyszło 
na nią mieszkańców, a wię-
cej przedstawicieli mediów. 
Różnicę, ale i sygnalizowany 
przez część dyskutantów pro-
ceduralny problem, stanowiło 
też rozbudowanie przez wnio-
skodawców ich wcześniejsze-
go uzasadnienia wniesione-
go projektu uchwały, gdzie 
mowa jest głównie o koniecz-
ności wydzierżawienia działki 
w drodze przetargu, „mając 
na uwadze możliwość osią-
gnięcia większych dochodów 
z dzierżawy nieruchomości”. 
Za sprawą odczytanego przez 
przewodniczącego klubu PiS 
stanowiska posła z tego okrę-
gu, ministra i wicepremiera 
Mariusza Błaszczaka, stało się 
również jasne, że do lokalne-
go sporu – po stronie oponen-
tów inwestycji – zdecydowała 
się wkroczyć tzw. wielka poli-
tyka. Tak czy inaczej, w środę 
obfitująca w emocje wymiana 
argumentów pomiędzy zwo-
lennikami i przeciwnikami bu-
dowy stacji przeładunku od-
padów była kontynuowana. 
Szef rady miasta hojnym ge-
stem dopuszczał tych drugich 
do głosu, dając im wyarty-
kułować wszystkie, podnoszo-
ne już wcześniej zastrzeżenia 
i obawy. Zwieńczone powta-
rzanymi raz po raz apelami                                     
o wycofanie się ratusza z ca-
łego pomysłu. 

Wywołany do tablicy pre-
zydent Legionowa zapew-

nił obecnych, że służy on 
wszystkim członkom lokalnej 
społeczności, a gdyby jed-
nak okazało się, że lęki sąsia-
dów inwestycji nie były bez-
podstawne, zareaguje szybko                      
i stanowczo. - Naszą intencją 
jest to, żeby mieszkańcy Le-
gionowa mieli sprawny, bez-
pieczny i tani odbiór odpadów. 
I po to jest ta uchwała. (…) Ja 
nie jestem w stanie żadnymi 
argumentami walczyć z emo-
cjami i strachem. Ale jeże-
li ta stacja rzeczywiście bę-
dzie uciążliwa, choć ja wiem, 
że państwo mi nie uwierzą, to 
mówię, że my się z tą prze-
ładownią rozstaniemy i jej tu 
nie będzie. (…) Ja wypowiem 
tą umowę i firma nie będzie 
tam funkcjonować, tak mi do-
pomóż Bóg.   

Po trzech godzinach burzli-
wej dyskusji przyszedł w koń-
cu czas na głosowanie w spra-
wie uchylenia omawianej od 
dwóch dni uchwały. Podob-
nie jak dzień wcześniej, 9 rad-
nych było za, jeden wstrzymał 
się od głosu, zaś 11 opowie-
działo się przeciw. Zgodnie                                           
z przewidywaniami taka decy-
zja rady miasta wzbudziła gło-
śne protesty obecnych w ra-
tuszu mieszkańców. Poparte 
powtórzonymi po raz kolejny 
zapowiedziami, że z budową 
stacji przeładowywania od-
padów nie pogodzą się nigdy                     
i zrobią wszystko, aby do tej 
inwestycji nie dopuścić.  

Gadget

Powtórka z roz(g)rywkiPowtórka z roz(g)rywki
Po ostrej, prowadzonej w przestrzeni publicznej wymianie argumentów za i przeciw 
budowie w Legionowie stacji przeładowywania odpadów przyszła wreszcie pora na 
konkretne kroki. Pierwszy zrobiła Komisja Rozwoju Miasta, odrzucając we wtorek             
(7 lutego) – w obecności około setki protestujących mieszkańców – projekt uchwa-
ły w sprawie uchylenia listopadowej decyzji rady zapalającej przed inwestycją zie-
lone światło. Dzień później, na równie burzliwej jej sesji, tak samo postąpiła więk-
szość radnych. Z pełną zapewne świadomością, że to nie zamyka sprawy.
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Działająca na zlecenie PKP 
Polskich Linii Kolejowych spół-
ka Databout, biorąca udział                                                            
w przygotowywaniu doku-
mentacji środowiskowej 
na potrzeby realizowanych 
przez PKP inwestycji kolejo-
wych, rozpoczęła następny 
etap ustalania tras linii dla ko-
lei dużych prędkości. Po wpro-
wadzeniu oczekiwanych przez 
część uczestników konsulta-
cji korekt na stole pozostały 
dwa warianty. Z perspekty-
wy legionowian najmniej ko-
rzystny jest ten z numerem 
szóstym, którego realizacja 
dla części z nich może ozna-
czać, niemal w sensie dosłow-
nym, wjechanie pociągów na 
ich nieruchomości. 

W tej sytuacji łatwo zro-
zumieć, czemu taka wizja 
już na wstępie napotyka na 
duży społeczny opór. Jednym                
z jego wyrazów jest przygo-
towane ostatnio stanowi-
sko Rady Miasta Legionowo, 
które samorządowcy zamie-
rzają „przegadać” na naj-
bliższych posiedzeniach od-
powiednich komisji oraz na 
sesji rady miasta. Przypomina 
się w nim m.in., że z powodu 
rozpoczęcia kolejnego etapu 
konsultacji w sprawie projek-
tu „Zwiększenie przepusto-
wości na odcinku Warszawa 
Wschodnia – Nasielsk (Kątne/
Świercze)” podano do wiado-
mości dwie wersje wybranych 
tras linii kolejowej. Chodzi                                                        
o wariant czwarty – skręca-
jący przed granicą Legiono-
wa w stronę osiedla Bukowiec,                                                                        
a następnie przechodzą-
cy tunelem pod CSP oraz 

Ośrodkiem Aerologii Insty-
tutu Meteorologii i Gospodar-
ki Wodnej, a także o wariant 
szósty, czyli inwestycję PKP 
PLK w obecnym śladzie to-
rowym, realizowaną poprzez 
jego znaczącą rozbudowę. 

„Obydwie trasy przebiegają 
przez teren Legionowa i wią-
żą się z poważnymi ingeren-
cjami w infrastrukturę mia-
sta, a wariant szósty również 
z ogromnymi ingerencjami 
w nieruchomości mieszkań-
ców. Te negatywne skutki 
odczuwalne będą w wymia-
rze społecznym, przestrzen-
nym, inwestycyjnym (ekono-
micznym) i środowiskowym. 
Podkreślić należy, że jeśli do-
szłoby do realizacji wariantu 
szóstego, to w wyniku roz-
budowy torowiska dojdzie 
do nieuchronnego przerwa-
nia ciągłości infrastruktural-
nej przyjętej przez miasto,                            
a także polityki przestrzen-
nej i inwestycyjnej. Koniecz-
ne będą też liczne rozbiórki,                                                                            
w tym budynków należą-
cych do osób prywatnych” 
– alarmują autorzy doku-
mentu. Przypominając za-
razem zapisy gminnego 
studium uwarunkowań i kie-
runków zagospodarowania 
przestrzennego z 2017 roku, 
gdzie nie przewidziano rezer-
wy terenów pod przebieg no-
wej linii kolejowej, w tym ko-
lei szybkobieżnej. Tak więc 
grunty, po których miałyby 
przebiegać tory w wariancie 
szóstym, w znacznej mie-
rze kolidują z jednorodzin-
ną i wielorodzinną zabudową 
mieszkaniową. A tym samym 

stanowią dla niej realne za-
grożenie. Co więcej, sąsiedz-
two korytarza kolejowego 
wywrze negatywny wpływ 
na wartość nieruchomości, 
a w wielu przypadkach ich 
właściciele będą musieli uzy-
skiwać dodatkowe zgody na 
realizację na swoim terenie 
każdej inwestycji. Będą mu-
sieli, bo z dnia na dzień znaj-
dą się one w obszarze kole-
jowym. „Z pewnością chaos 
przestrzenny, jaki powstanie 
w wyniku realizacji wariantu 
szóstego i poszerzenia obec-
nego korytarza kolejowego, 
nie będzie służył mieszkań-
com, nie będzie przeciw-
działał wykluczeniu spo-
łecznemu, jak również nie 
będzie służył integracji lo-
kalnej społeczności. Wprost 
przeciwnie, miasto zostanie 
w jeszcze większym stopniu 
podzielone na części. Nastą-
pi konflikt projektowanej li-
nii kolejowej z infrastruktu-
rą drogową, m.in. w ulicach 
Szwajcarskiej i Plantowej, 
z projektowanymi inwesty-
cjami celu publicznego oraz 
z istniejącą infrastrukturą 
techniczną”.

Jak można przeczytać w sta-
nowisku rady, skutki rozbudo-
wy istniejącej trasy kolejowej 
są bardzo dobrze znane wła-
dzom i mieszkańcom Legiono-
wa, gdyż już obecnie da się                                                            
w nim odczuć skutki podzie-
lenia linią kolejową nr 9 oraz 
drogą krajową nr 61. W tej sy-
tuacji nie dziwi skłanianie się 
ich ku wariantowi czwarte-
mu, stanowiącemu dla mia-
sta zdecydowanie lepsze roz-

wiązanie – lepsze, lecz nie 
idealne. Na pewno jednak                                                                         
w mniejszym stopniu dotyka 
on posesji i działek prywat-
nych, bo praktycznie przez 
cały swój przebieg w terenie 
zurbanizowanym tory popro-
wadzone mają być w tunelu. 
Jego budowa będzie zaś obej-
mowała w dużej mierze tere-
ny pod ośrodkiem IMGW oraz 
Centrum Szkolenia Policji. 
Należy jeszcze wspomnieć, 
iż wariant czwarty zakła-
da też rozbudowę linii kole-
jowej nr 10, ingerując zara-
zem w obecny kształt osiedla 
Kozłówka. Nic dziwnego, że 
jego ewentualne urzeczy-
wistnienie od początku trze-
ba by mieć na oku. „Jakiekol-
wiek dodatkowe prace nad 
tym wariantem będą uzależ-
nione od prowadzonych roz-
mów oraz uwarunkowań,                                                     
w jakich nastąpi ich realiza-
cja. Przede wszystkim budo-
wa ewentualnego tunelu kole-
jowego musi zostać wykonana 
metodą nieinwazyjną dla po-
sesji mieszkańców. Konieczne 
jest również, aby wykonawca 
przed rozpoczęciem jakichkol-
wiek prac dokonał sprawdzenia 
stanu technicznego zabudowań 
oraz infrastruktury na planowa-
nej trasie. Następnie niezbędne 
będzie prowadzenie ciągłego 
monitoringu terenu i pomiaru 
drgań w rejonie prac” – moż-
na przeczytać w dokumencie, 
którym zajmą się radni.

Teraz, nie tylko w Legiono-
wie oraz sąsiednich gminach, 
mieszkańcy i samorządowcy 
oczekują, że przedstawiciele 
kolejowej spółki znów usiądą 
z nimi do rozmów i wsłuchają 
się w głosy lokalnych społecz-
ności. A później zrobią z tak 
pozyskanej wiedzy praktycz-
ny użytek. Na szczęście jest 
jeszcze jedna opcja: że cała 
ta „kolej dużych prędkości” na 
zawsze pozostanie tylko w sfe-
rze planów. I będzie tak samo 
ulotna, jak Centralny Port Ko-
munikacyjny, do którego jeż-
dżące nią pociągi miałyby pa-
sażerów dowieźć…

Waldek Siwczyński 

Zasadnicze reguły „castingu” 
na przedszkolaka pozostały 
bez zmian. W postępowaniu 
rekrutacyjnym na rok szkolny 
2023/2024 biorą udział dzie-
ci zamieszkałe w Legionowie 
urodzone w latach 2020-2017 
oraz dzieci, którym odroczono 
obowiązek szkolny. Rodzice 
lub opiekunowie prawni dzie-
ci zamieszkałych poza Gminą 
Legionowo mogą ubiegać się                     
o przyjęcie dziecka do publicz-
nego przedszkola lub oddziału 
przedszkolnego w szkole pod-
stawowej tylko w przypadku, 
jeśli po zakończeniu rekrutacji 
i zapewnieniu miejsc dla dzie-
ci mieszkańców Legionowa po-
zostaną wolne miejsca. Kry-
teria rekrutacji do przedszkoli                                                       
i oddziałów przedszkolnych                   
w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę 
Legionowo, które będą brane 
pod uwagę na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjne-
go, a także terminy postępo-
wania rekrutacyjnego i postę-
powania uzupełniającego są 
dostępne w Biuletynie Infor-
macji Publicznej na stronie in-
ternetowej gminy. 

Co do rodziców lub opiekunów 
prawnych dzieci, które obec-
nie uczęszczają do przedszko-
li i oddziałów przedszkolnych 
w szkołach podstawowych, 
powinni oni w terminie sied-
miu dni poprzedzających ter-
min rozpoczęcia postępowa-
nia rekrutacyjnego złożyć 
deklarację o kontynuowaniu 
wychowania przedszkolnego 
w kolejnym roku szkolnym 
w przedszkolu albo szkole, 
do której uczęszcza dziecko. 
Takie deklaracje będą przyj-

mowane w terminie od 28 lu-
tego do 6 marca 2023 r. do 
godz.12.00. Wzór formularza 
jest do pobrania w poszcze-
gólnych placówkach. Warto 
pamiętać, że złożenie w danej 
placówce deklaracji o konty-
nuacji edukacji przedszkolnej 
w roku szkolnym 2023/2024 
uniemożliwia udział w postę-
powaniu rekrutacyjnym do in-
nego przedszkola lub oddziału 
przedszkolnego w szkole pod-
stawowej.

Postępowanie rekrutacyjne na 
wolne miejsca prowadzi się na 
wniosek rodziców lub opieku-
nów prawnych dziecka. Wnio-
sek o przyjęcie można składać 
do nie więcej niż trzech wy-
branych przedszkoli albo szkół 
podstawowych prowadzących 
postępowanie rekrutacyjne dla 
dzieci w określonym wieku. Do 
wniosku należy dołączyć doku-
menty oraz oświadczenia po-
twierdzające spełnianie kryte-
riów. Oświadczenia składa się 
pod rygorem odpowiedzial-
ności karnej za składanie fał-
szywych oświadczeń. Rodzice                                                     
i opiekunowie prawni dzieci po-
siadających orzeczenia o po-
trzebie kształcenia specjalnego 
wydane ze względu na niepeł-
nosprawność składają kopię 
orzeczenia o potrzebie kształ-
cenia specjalnego potwierdzo-
ną za zgodność z oryginałem.

Adres strony rekrutacyjnej 
dla rodziców oraz szczegóło-
we zasady składania wniosków                           
z wykorzystaniem systemu te-
leinformatycznego zostaną po-
dane w lutym br.

red.

Przedszkolne przedbiegiPrzedszkolne przedbiegi
Nadchodzi czas rekrutacji do prowadzonych przez 
gminę legionowskich przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych. Zgod-
nie z zarządzeniem Prezydenta Miasta Legionowo 
z dnia 20 stycznia br. ich oferta zostanie udostęp-
niona 7 marca o godz. 12.00. Rekrutacja będzie pro-
wadzona według zawartego tam harmonogramu,                 
z wykorzystaniem systemu teleinformatycznego.

Kolej Kolej dużychdużych wątpliwości wątpliwości
Nie minęło zagrożenie związane z przecięciem Legionowa nowymi torami, przeznaczonymi dla tzw. kolei 
dużych prędkości. Co prawda w efekcie wcześniejszych konsultacji społecznych liczba wariantów propo-
nowanych tras spadła do zaledwie dwóch, wciąż jednak setkom mieszkańcom ta anonsowana przez rząd 
inwestycja spędza sen z powiek. A wielu z nich wprost twierdzi, że ktoś na kolei ma nie po kolei w głowie.
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Michał Perl, 27-letni mistrz oraz 
rekordzista świata w pływaniu zi-
mowym, osiągnął w swojej dys-
cyplinie już prawie wszystko.                                              
A biorąc pod uwagę jego doko-
nania w bieżącym sezonie, śmia-
ło można powiedzieć, że zawod-
nik klubu UKS Delfin Legionowo 
jest niczym  przysłowiowe wino 
– im starszy, tym lepszy. – Dla 
mnie jest to najlepszy, niepo-
wtarzalny sezon. Była to jedyna 
okazja do zdobycia podwójnego 
mistrzostwa świata, ponieważ                 
w tym roku odbywały się mi-
strzostwa jednej i drugiej fede-
racji – najpierw startowałem we 
francuskim Samoens, a ostatnio 
wróciłem ze Słowenii. Zdobyłem 
w tych mistrzostwach dwa tytu-
ły na moim koronnym dystan-
sie, czyli na 100 m stylem kla-
sycznym. Na dodatek pobiłem 
we Francji dwa rekordy świata, 
co równa się dwóch rekordom 
Guinnessa. Tak więc myślę, że 
dla sportowca jest to jedno                                                                                 

z ważniejszych osiągnięć w życiu 
– przyznaje legionowski pływak. 

Łącznie, startując indywidualnie 
i w sztafetach, Michał Perl zdobył 
podczas dwóch tegorocznych 
mistrzostw globu 12 medali,                                                                                   
z czego aż 9 złotych. Spełnił tym 
samym zarówno własne ambi-
cje sportowe, jak też oczekiwa-
nia swoich kibiców i sponsorów. 
A ponieważ są wśród tych dru-
gich ludzie oraz firmy pomaga-

jące mu już od wielu lat, trady-
cyjnie też legionowski mistrz 
wyraził im za to swoją wdzięcz-
ność. Z tej okazji w centrum Per-
ła Pro w Michałowie-Reginowie 
pojawili się między innymi miej-
scowi samorządowcy, prezes 
spółki KZB Legionowo, a także 
przedstawiciele lokalnego bizne-
su. – Bez sponsorów nie byłoby 
mnie jako zawodnika, nie było-
by tego sukcesu. Są tutaj ludzie 
z Legionowa, z mojego najbliż-

szego otoczenia, którzy od daw-
na wspierają mnie organizacyj-
nie i finansowo – mówi Michał 
Perl. – To dla nas duży zaszczyt, 
ale też przyjemność, kiedy mo-
żemy pomagać mieszkańco-
wi Legionowa w osiąganiu wy-
bitnych wyników sportowych. 
Zwłaszcza gdy widzimy, że dzię-
ki nim rośnie grono młodych lu-
dzi trenujących w sekcjach 
pływackich, a więc jego poten-
cjalnych naśladowców – mówi 
Irena Bogucka, prezes zarządu 
spółki KZB Legionowo, zarzą-
dzającej między innymi pływal-
nią Wodne Piaski, w której szlifu-
ją formę lokalni pływacy.  

Symboliczną formą podzię-
kowania dla sponsorów były 
przywiezione specjalnie cza-
peczki ze słoweńskich mi-
strzostw świata. Użytek zro-
biono z nich bardzo szybko, 
bo już przy wykonywaniu pa-
miątkowej fotografii. Prezen-

ty przywieźli też oczywiście 
goście. Oprócz najszczer-
szych słów podziwu znalazły 
się wśród nich list gratulacyjny 
i samorządowe gadżety. – Suk-
cesy Michała Perla to jest dla 
nas wielka radość. Wspoma-
gamy Michała w jego wyczy-
nach. Rekordy świata, rekor-
dy Guinnessa – to wspaniały, 
młody sportowiec, prawdziwa 
wizytówka naszego powia-
tu – podkreśla Konrad Michal-
ski, wicestarosta legionowski. 
A Roman Smogorzewski, pre-
zydent Legionowa, dodaje:                                     
– To bardzo fajna rodzina, kie-
dy tata od ćwierć wieku prowa-
dzi Uczniowski Klub Sportowy 
Delfin i miał wśród wychowan-
ków olimpijczyka, a teraz ma 
syna, który regularnie zdoby-
wa medale na mistrzostwach 
świata. To cieszy. Młodzi ludzie 
żyją w bardzo trudnych cza-
sach i powinni mieć wzorce do 
naśladowania. I myślę, że taki 
wzorzec – w postaci tej rodziny, 
no i samego naszego mistrza                                                                         
– trzeba promować i pokazywać, 
że dzięki ciężkiej pracy można 
osiągnąć tak wspaniałe wyniki.  

Rzeczywiście, trudno w zimo-
wym pływaniu zdobyć wie-
le więcej. Związanych z nim 
planów i marzeń Michałowi 
Perlowi jednak nie brakuje. 
Bodaj na pierwszym miejscu 
jest wśród nich start na zimo-
wej olimpiadzie, chociaż to 
zapewne dosyć odległa per-
spektywa. Być może nawet 
dla legionowskiego sportow-
ca zbyt odległa. Lecz będąc 
już również trenerem, Mi-
chał ani myśli się tym przej-
mować. – Jeśli z olimpiadą się 
nie uda, to po prostu zostanę 
trenerem jakiegoś młodsze-
go zawodnika, który postara 
się to osiągnąć. A myślę, że 
tutaj coraz więcej zawodni-
ków jest zmotywowanych do 
uprawiania takiej dyscypliny 
sportu jak zimowe pływanie. 
Widzę już nawet kilka poten-
cjalnych osób, które w tym 
sporcie mogą osiągnąć nie-
jeden sukces – mówi rekor-
dzista świata. Są w tym obie-
cującym gronie trenujący                                                                                  
w Delfinie 12-letni Kuba Ra-
packi, a także kolejny zawod-
nik z rodziny pływackich mi-
strzów, Maciej Perl. Zimowe 
pływanie jeszcze przez długie 
lata powinno się więc mieć                      
w Legionowie bardzo dobrze.  

Wonder

Wdzięczność sponsorowanaWdzięczność sponsorowana
Czasy mamy takie, że bez pomocy sponsorów w zawodowym sporcie wiele osiągnąć się nie da. Pływanie, 
również to zimowe, nie jest tutaj wyjątkiem. Z tym większą więc radością i satysfakcją Michał Perl – le-
gionowski mistrz, rekordzista świata, a także właściciel dwóch rekordów Guinnessa, zaprosił ostatnio 
swoich prywatnych oraz instytucjonalnych mecenasów, aby gorąco im za wszystko podziękować.
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13 lutego 2023 roku
godz. 15:00-16:00

INFORMACJA

Prezydent Miasta Legionowo podaje do publicznej wiadomości, że zgodnie z art. 35 ust.1    
i 2,  ustawy o gospodarce nieruchomościami z dnia 21 sierpnia 1997 roku (Dz. U. z 2021 r., 

poz. 1899 z późn.zm.), na tablicy informacyjnej Urzędu Miasta Legionowo oraz w Biuletynie Informa-
cji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Legionowo www.bip.legionowo.pl, został umieszczony wykaz 
nieruchomości na okres 21 dni tj. od dnia 03 lutego 2023 roku do dnia 24 lutego 2023 roku przezna-
czonej do oddania w najem na okres 3 lat, lokalu o powierzchni użytkowej 48,10 m2 usytuowanego 
w budynku Centrum Informacyjno-Administracyjnym na działkach nr ewid. 1 i 2 w obrębie 39 przy 
ulicy marsz. Józefa Piłsudskiego 41 w Legionowie, na rzecz Kancelarii Adwokackiej z przeznaczeniem 
na prowadzenie dotychczasowej działalności prawniczej.

Informacji udziela Urząd Miasta Legionowo ul. marsz. Józefa Piłsudskiego 41, (pok. Nr 3.06, II piętro) 
lub pod nr tel.(22)766-40-57, (22)766-40-58.

Prezydent Miasta Legionowo 
      Roman Smogorzewski

Mirosław Pachulski
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Legionowo 

(okr. wyb. nr 1)

Marcin Smogorzewski
Radny Rady Miasta Legionowo (okr. wyb. nr 1)
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WYNAJEM POMIESZCZEŃ
BIUROWYCH

przy Al. 3 Maja 24 w Legionowie

Informujemy, że KZB Legionowo Sp. z o.o. posiada  pomieszczenia 
biurowe w budynku przy Al. 3 Maja 24 w Legionowie przeznaczo-
ne do wynajmu od dnia 1 listopada 2022 r. 
Serdecznie zapraszamy notariuszy, komorników, księgowych itp.
Kontakt: biuro KZB Legionowo Sp. z o.o., ul. marsz. J. Piłsudskiego 3
Kontakt: 22 766 47 38
e-mail: info@kzb-legionowo.pl
o łącznej powierzchni użytkowej 242 m².

Wysokość czynszu najmu 1 m² wynosi: 27,30 zł netto/1 m².

Oprócz czynszu najmu Wynajmujący obciążać będzie Najemcę 
comiesięcznie za koszty eksploatacyjne związane z przedmiotem 
najmu: konserwacja instalacji elektrycznej, wodno-kanalizacyj-
nej, c.o., utrzymanie czystości w budynku i na zewnątrz, wywóz               
nieczystości stałych, usługi  kominiarskie, monitoring, konserwa-
cje sieci telefonicznej i internetowej oraz koszty mediów: zużycie 
energii elektrycznej, c.o., zużycie wody i kanalizacji, rozliczane 
proporcjonalnie do  zajmowanej powierzchni budynku, płatnych 
na zasadach jak dla czynszu najmu. Szacunkowy koszt miesięczny: 
3.000,00 zł.

USŁUGI

 ■ CYKLINOWANIE UKŁADANIE 
507-603-653
 ■ Elektryk 515 010 373
 ■ HYDRAULIK AWARIE 
REMONTY 692 827 915
 ■MALOWANIE-TAPETOWANIE    
-OSOBIŚCIE-SOLIDNIE                 
694-065-757
 ■GŁADZIE GIPSOWE 
MALOWANIE KOMPLEKSOWE 
SOLIDNE WYKONANIE                  
tel. 723 617 447
 ■ Usługi remontowo budowlane 
budowa domów docieplenia 
ocieplenie rozbiórki 
wyburzenia wszystkie 
prace wykończeniowe itp.                        
tel 531942377 lub 782112018
PRACA
 ■ Zatrudnię pomocnika dekarza 
tel. 606 457 915 
KUPIĘ/SPRZEDAM
 ■ KUPIĘ  SREBRNE  MONETY 
BIŻUTERIĘ  STAROCIE                   
507 603 653
WYNAJMĘ
 ■MIESZKANIE DO WYNAJĘCIA 
30m2, umeblowane, AGD               
tel: 699-973-969

INFORMACJA

Prezydent Miasta Legionowo podaje do publicznej wiadomości, że zgodnie z art. 35 ust.1 
i 2,  ustawy o gospodarce nieruchomościami z dnia 21 sierpnia 1997 roku (Dz. U. z 2021 r., 

poz. 1899 z późn.zm.), na tablicy informacyjnej Urzędu Miasta Legionowo oraz w Biuletynie Informa-
cji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Legionowo www.bip.legionowo.pl, został umieszczony wykaz 
nieruchomości na okres 21 dni tj. od dnia 06 lutego 2023 roku do dnia 27 lutego 2023 roku przezna-
czonej do oddania w dzierżawę na okres 3 lat, oznaczonej jako część działki numer ewidencyjny 70/2 
o powierzchni  700 m2, w  obrębie ewidencyjnym nr 22 przy ulicy Polnej, na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy, na parking samochodowy dla istniejącej obok stacji paliw.

Informacji udziela Urząd Miasta Legionowo ul. marsz. Józefa Piłsudskiego 41, (pok. Nr 3.06, II piętro) 
lub pod nr tel.(22)766-40-57, (22)766-40-58.

Prezydent Miasta Legionowo 
      Roman Smogorzewski

Gmina Legionowo, w imieniu której działa 
K Z B Legionowo Spółka z o.o. informuje, 
że posiada  do wydzierżawienia, 
na czas określony 3 lat nieruchomości:

1. oznaczoną jako działki nr 3/14 i 3/15 w obr. 70 przy ul. Suwal-
nej w Legionowie o pow. łącznej 2.977 m ², w tym:

• nieruchomość o pow. 2.837 m² częściowo zabudowana bu-
dynkami  o pow. 301 m² i 75 m² położona w Legionowie przy 
ul. Suwalnej , obr. ew. 70, nr dz. 3/14,  
• nieruchomość niezabudowana o pow. 140 m² położonej                   
w Legionowie przy ul. Suwalnej, obr. ew. 70, nr dz. 3/15. 

2. działkę o pow. 1.701,70 m² częściowo zabudowaną budyn-
kiem usługowym w zespole z halą stalową o pow. 869,66 m² po-
łożoną  w Legionowie przy ul. Suwalnej , obr. ew. 70, nr dz. 3/16.

3. część działki o nr ewidencyjnym 3/18 w obrębie o nr ewi-
dencyjnym 70 o powierzchni 2000 m2 położonej przy ulicy                             
gen. Władysława Sikorskiego w Legionowie.

Bliższych informacji udziela K Z B Legionowo Spółka z o.o., 
ul. marsz. J. Piłsudskiego 3, pod nr tel. 22 766 47 38.  

PREZES ZARZĄDU
     Irena Bogucka
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Imię miał ładne, Zdzisław.                  
I zapewne nigdy nie przy-
szło mu do głowy, że jego ty-
leż barwna, co monotonna 
egzystencja stanie się inspi-
racją prasowego tekstu. Jam 
to, nie chwaląc się, sprawił, 
w hołdzie jednostce w swej 
przeciętności nieprzeciętnej. 
Poznaliśmy się... nie w szko-
le. Jakieś dwie dekady różnicy 
w dacie narodzin sprawiły, że 
wpadłem na Zdzicha dopiero, 
gdym uprawiał jeden z moich 
kilku fachów. Krępy, niski fa-
cet po sześćdziesiątce nie był 
typem gościa zabiegającego o 
ludzką adorację. Ale lubił snuć 
wspomnienia. I właśnie ta ce-
cha, ze względu na scenerię, 
której dotyczyły, uczyniła ze 
mnie jego fana. Umiał prze-
konywać. – Masz, napij się 
– zachęcił kiedyś Zdzisiek, 
kusząc pucharkiem pełnym 
rubinowego płynu. – Co to?                                                                           
– przezornie spytałem. – Win-
ko – odrzekł częstujący, obo-
jętny na mój lęk o destrukcyj-
ną moc cieczy. Cóż było robić, 
wypiłem. I stało się jasne, że 
lęk miał solidne podstawy,                                      
a w garwolińskich piwnicach 
leżakuje trunek na bazie „wi-
nogron” ze swojskiego zacie-
ru. Oprócz zaskoczenia, szyb-

ko wydestylowałem w sobie 
podziw. Bo jeśli jakiś wyrób 
domowego przemysłu ponie-
wierającego można by uznać 
za boską bimbrozję, wtedy 
po raz pierwszy miałem ją 
w ustach. I ku chwale droż-
dżyzny, nie ostatni. Nawia-
sem pisząc, kiedyś Zdzicho-
wi zostały w domu wisienki, 
które wcześniej pływały so-
bie w tej cieczy. A ponieważ 
miał gest, hojnie obdzielił nimi 
okolicznych małolatów. Mu-
siały im smakować, bo za nic 
nie chcieli wrócić do domów.                                                            
A właściwie, choćby nawet ktoś 
ich dobudził, nie byli w stanie.   
 
Na zawodowej drabince Zdzi-
siek wspinał się opornie. Nie 
miał motywacji. Przez większą 
część tak zwanej kariery wyle-
giwał się na szczeblu kierow-
cy w gminnej spółdzielni. Je-
śli ktoś je poznał lub więcej niż 
mniej orientuje się w realiach 
PRL-u, słyszał o wyjątkowej 
pozycji społecznej tudzież eko-
nomicznej panów zaopatrze-
niowców. Co zresztą w ustro-
ju powszechnego deficytu było 
całkiem zrozumiałe. Mój kum-
pel, jak też jemu podobni, miał 
w sobie coś z magika. Potra-
fił w magazynie załadować na 

swego Żuka sześć lodówek,           
a do sklepu GS-u dowieźć góra 
dwie. W wypchanych kiesze-
niach mając za to równowar-
tość ośmiu. I niech ktoś powie, 
że to nie były czary! A skoro 
o nich mowa, Zdzisiek potrafił 
oczarować nawet milicjantów. 
Namierzony kiedyś na stołecz-
nej ulicy w trakcie jazdy wę-
żykiem, zamiast skończyć na 
Kolskiej, wrócił do bazy eskor-
towany przez radiowóz. Ponoć 
miało to związek z tymi jego 
kieszeniami...           
 
Tak, Zdzich lubił się napić. Ba, 
musiał. W jego firmie wychy-
lano wówczas na okrągło, do 
tego przy aprobacie, a czę-
sto z udziałem przełożonych. 
Robota nikomu jakoś przez 
tę grę w monopol nie ucie-
kła. To procentowało. Bo każ-
dego dnia szło się do pracy                                                 
z uśmiechem godnym obywa-
tela, który z radością buduje 
swą socjalistyczną ojczyznę. 
Uśmiechem człowieka podpi-
tego. A niekiedy całkiem na-
wet pijanego – ze szczęścia.

Żywot człowieka podpitego
Drogi na językach 

Niektórzy ludzie, zapy-Niektórzy ludzie, zapy-
tani „co słychać?”, rezo-tani „co słychać?”, rezo-
lutnie odpowiadają, że lutnie odpowiadają, że 
to zależy, gdzie się ucho to zależy, gdzie się ucho 
przystawi. Pełna zgoda. przystawi. Pełna zgoda. 
Aż szkoda, że nie istnie-Aż szkoda, że nie istnie-
je w powszechnym obie-je w powszechnym obie-
gu równie popularny od-gu równie popularny od-
powiednik tego zwrotu,                                                               powiednik tego zwrotu,                                                               
a dotyczący zmysłu a dotyczący zmysłu 
wzroku. Bo wówczas wzroku. Bo wówczas 
śmiało mogliby od-śmiało mogliby od-
rzec: „to zależy od tego, rzec: „to zależy od tego, 
gdzie się akurat zajrzy”. gdzie się akurat zajrzy”. 
No właśnie, więc my No właśnie, więc my 
chętnie zajrzymy, i to                                                          chętnie zajrzymy, i to                                                          
w miejsca, gdzie mało w miejsca, gdzie mało 
kto rzuca okiem, re-kto rzuca okiem, re-
gularnie wyrzuca za gularnie wyrzuca za 
to śmieci – do osie-to śmieci – do osie-
d lowych po jemni -d lowych po jemni -
ków na odpady. Akurat                                                        ków na odpady. Akurat                                                        
w mieście L. ów te-w mieście L. ów te-

mat jest ostatnio tyleż mat jest ostatnio tyleż 
śmierdzący, co na cza-śmierdzący, co na cza-
sie. O czym wie każ-sie. O czym wie każ-
dy, kto zwykł przeglą-dy, kto zwykł przeglą-
dać wytwory lokalnych dać wytwory lokalnych 
tuzów sensacyjnego tuzów sensacyjnego 
dziennikarstwa, ewen-dziennikarstwa, ewen-
tualnie należy do grona tualnie należy do grona 
mieszkańców bezpo-mieszkańców bezpo-
średnio zainteresowa-średnio zainteresowa-
nych sprawą konflik-nych sprawą konflik-
tu wokół lokalizacji dla tu wokół lokalizacji dla 
przeładowni śmieci. Wie przeładowni śmieci. Wie 
i albo ma to w nosie – i albo ma to w nosie – 
bo mieszka wystarcza-bo mieszka wystarcza-
jąco daleko, albo z całą jąco daleko, albo z całą 
mocą protestuje. Nor-mocą protestuje. Nor-
malka, ale my akurat nie malka, ale my akurat nie 
o tym. Otóż kiedy roz-o tym. Otóż kiedy roz-
pętała się wspomnia-pętała się wspomnia-
na wojna domowa, po-na wojna domowa, po-
stanowiliśmy ciut bliżej stanowiliśmy ciut bliżej 
przyjrzeć się temu, jak przyjrzeć się temu, jak 

to z tym wyrzucaniem to z tym wyrzucaniem 
śmieci właściwie na le-śmieci właściwie na le-
gionowskim podwórku gionowskim podwórku 
jest. A konkretnie rzecz jest. A konkretnie rzecz 
ujmując: z ich prawi-ujmując: z ich prawi-
dłową segregacją. I co dłową segregacją. I co 
się okazało? Już donosi-się okazało? Już donosi-
my, co też udało nam się my, co też udało nam się 
podsłuchać! A zatem, podsłuchać! A zatem, 
wedle obserwacji spe-wedle obserwacji spe-
ców nadzorujących tę ców nadzorujących tę 
ważną, acz często lek-ważną, acz często lek-
ceważoną sferę działań ceważoną sferę działań 
miasta, najmniej uwa-miasta, najmniej uwa-
gi do rozdzielania swe-gi do rozdzielania swe-
go śmieciowego urobku go śmieciowego urobku 
zdają się przywiązywać zdają się przywiązywać 
mieszkańcy osiedla Ko-mieszkańcy osiedla Ko-
złówka. Tak przynaj-złówka. Tak przynaj-
mniej raportują pracow-mniej raportują pracow-
nicy firmy, którzy całą nicy firmy, którzy całą 
tę „produkcję” na co tę „produkcję” na co 
dzień i od święta stam-dzień i od święta stam-
tąd odbierają. W ich do-tąd odbierają. W ich do-
syć wiarygodnej, co by syć wiarygodnej, co by 
nie mówić, opinii nie-nie mówić, opinii nie-
wiele lepiej ma się sytu-wiele lepiej ma się sytu-
acja na osiedlu Młodych, acja na osiedlu Młodych, 
czyli najbliżej planowa-czyli najbliżej planowa-
nej lokalizacji punktu nej lokalizacji punktu 

przeładowywania miej-przeładowywania miej-
scowych śmieci. I choć scowych śmieci. I choć 
są to wieści nieoficjalne są to wieści nieoficjalne 
oraz niepoparte liczbami oraz niepoparte liczbami 
– wszak nikt zawarto-– wszak nikt zawarto-
ści tych pojemników na ści tych pojemników na 
miejscu nie waży ani też miejscu nie waży ani też 
nie oddziela poszczegól-nie oddziela poszczegól-
nych frakcji – można je nych frakcji – można je 
chyba obdarzyć zaufa-chyba obdarzyć zaufa-
niem. Ot, taki szybko niem. Ot, taki szybko 
raport z placu odpado-raport z placu odpado-
wego boju. Ten czy tam-wego boju. Ten czy tam-
ten zapewne się jednak ten zapewne się jednak 
zdziwi, retorycznie pyta-zdziwi, retorycznie pyta-
jąc, jak to jest, że sko-jąc, jak to jest, że sko-
ro zazwyczaj po ma-ro zazwyczaj po ma-
coszemu traktuje się coszemu traktuje się 
śmieci, nagle przeciwko śmieci, nagle przeciwko 
nim wchodzi się na ba-nim wchodzi się na ba-
rykady? Cóż, nas pra-rykady? Cóż, nas pra-
widłowa, wyczerpująca widłowa, wyczerpująca 
odpowiedź na tak po-odpowiedź na tak po-
stawione pytanie aku-stawione pytanie aku-
rat przerasta. Z drugiej rat przerasta. Z drugiej 
strony, w odróżnieniu od strony, w odróżnieniu od 
domowych resztek, ani domowych resztek, ani 
myślimy sobie ten brak myślimy sobie ten brak 
wiedzy jakoś specjalnie wiedzy jakoś specjalnie 
wyrzucać... wyrzucać... 

Dzisiaj znów cofamy się Dzisiaj znów cofamy się 
o dziesięć lat. Tym razem o dziesięć lat. Tym razem 
przypomnimy, jak przygo-przypomnimy, jak przygo-
towywano się do przebu-towywano się do przebu-
dowy trzech głównych dróg                                     dowy trzech głównych dróg                                     
w Legionowie: Sobieskiego, w Legionowie: Sobieskiego, 
Jagiellońskiej i Parkowej. Jagiellońskiej i Parkowej. 
Dokładnie 12 lutego 2013                                           Dokładnie 12 lutego 2013                                           
w Szkole Podstawowej nr 2 w Szkole Podstawowej nr 2 
odbyły się konsultacje spo-odbyły się konsultacje spo-
łeczne poświęcone realizacji łeczne poświęcone realizacji 
tych inwestycji. Zimowe, lecz tych inwestycji. Zimowe, lecz 
momentami całkiem gorące. momentami całkiem gorące. 

Jak zapewniali wówczas Jak zapewniali wówczas 
przedstawiciele legionow-przedstawiciele legionow-
skiego starostwa powiatowe-skiego starostwa powiatowe-
go, czyli zarządcy wspomnia-go, czyli zarządcy wspomnia-
nych dróg, podstawowym nych dróg, podstawowym 
celem realizacji inwesty-celem realizacji inwesty-
cji była poprawa bezpie-cji była poprawa bezpie-
czeństwa. – Najważniejsza czeństwa. – Najważniejsza 
rzecz to rondo na ulicy So-rzecz to rondo na ulicy So-
bieskiego, przy skrzyżowa-bieskiego, przy skrzyżowa-
niu z Parkową. Ono zdecydo-niu z Parkową. Ono zdecydo-
wanie spowolni ruch na tym wanie spowolni ruch na tym 
odcinku oraz ułatwi włącze-odcinku oraz ułatwi włącze-
nie się do ruchu z ulicy Par-nie się do ruchu z ulicy Par-
kowej, która jest dzisiaj kowej, która jest dzisiaj 
podporządkowana. Na ron-podporządkowana. Na ron-
dzie będzie to o wiele prost-dzie będzie to o wiele prost-
sze – mówił Jan Grabiec, ów-sze – mówił Jan Grabiec, ów-
czesny legionowski starosta. czesny legionowski starosta. 
Zapowiadano także powsta-Zapowiadano także powsta-
nie tam tak zwanych azy-nie tam tak zwanych azy-
lów dla pieszych. Wzdłuż uli-lów dla pieszych. Wzdłuż uli-
cy Parkowej i Jagiellońskiej cy Parkowej i Jagiellońskiej 
zapowiedziano też przebu-zapowiedziano też przebu-

dowę chodników. Z kolei na dowę chodników. Z kolei na 
łuku Sobieskiego-Krakowska łuku Sobieskiego-Krakowska 
miał pojawić się lewoskręt                        miał pojawić się lewoskręt                        
w ulicę Lwowską, a na w ulicę Lwowską, a na 
skrzyżowaniu Jagiellońskiej skrzyżowaniu Jagiellońskiej 
i Piłsudskiego – prawoskręt                                                                   i Piłsudskiego – prawoskręt                                                                   
w Piłsudskiego, dla kierow-w Piłsudskiego, dla kierow-
ców jadących od stacji PKP ców jadących od stacji PKP 
Legionowo Przystanek. Na Legionowo Przystanek. Na 
Jagiellońskiej miała się zo-Jagiellońskiej miała się zo-
stać położona nowa na-stać położona nowa na-
wierzchnia, planowano nowe wierzchnia, planowano nowe 
miejsca parkingowe oraz miejsca parkingowe oraz 
rondo na skrzyżowaniu z uli-rondo na skrzyżowaniu z uli-
cą Barską. – Tam, gdzie się cą Barską. – Tam, gdzie się 
da, zbudujemy nowe frag-da, zbudujemy nowe frag-
menty ścieżek rowerowych, menty ścieżek rowerowych, 
tak żeby powiązać je z ist-tak żeby powiązać je z ist-
niejącym układem komu-niejącym układem komu-
nikacyjnym miasta. Nieste-nikacyjnym miasta. Nieste-
ty nie wszędzie to się uda                                              ty nie wszędzie to się uda                                              
i sam wylot ulicy Jagielloń-i sam wylot ulicy Jagielloń-
skiej do Warszawskiej bę-skiej do Warszawskiej bę-
dzie bez ścieżki rowerowej, dzie bez ścieżki rowerowej, 
nad czym bardzo ubolewa-nad czym bardzo ubolewa-
my. Nie da się jednak w tym my. Nie da się jednak w tym 
miejscu poszerzyć ścieżki, miejscu poszerzyć ścieżki, 
nie likwidując miejsc parkin-nie likwidując miejsc parkin-
gowych – zastrzegał przed gowych – zastrzegał przed 
dekadą starosta.dekadą starosta.
  
Projekty modernizacji trzech Projekty modernizacji trzech 
ulic zostały skonsultowane                  ulic zostały skonsultowane                  
z mieszkańcami. Wybór miej-z mieszkańcami. Wybór miej-
sca konsultacji, czyli Zespo-sca konsultacji, czyli Zespo-
łu Szkolno-Przedszkolnego nr łu Szkolno-Przedszkolnego nr 
2, nie był przypadkowy. Co-2, nie był przypadkowy. Co-
dziennie bowiem zjawia się dziennie bowiem zjawia się 
tam blisko tysiąc młodych le-tam blisko tysiąc młodych le-
gionowian, o których bezpie-gionowian, o których bezpie-
czeństwo trzeba szczególnie czeństwo trzeba szczególnie 
dbać. – Dzieci idą ze wszyst-dbać. – Dzieci idą ze wszyst-
kich stron otaczających szko-kich stron otaczających szko-
łę, a więc od strony ulic: Kra-łę, a więc od strony ulic: Kra-
kowskiej, Gnieźnieńskiej, kowskiej, Gnieźnieńskiej, 
Chrobrego i Sobieskiego. Ta Chrobrego i Sobieskiego. Ta 
przebudowa jest więc dla nas przebudowa jest więc dla nas 
niezmiernie istotna, nadarza niezmiernie istotna, nadarza 
się bowiem okazja, żeby po-się bowiem okazja, żeby po-
prawić bezpieczeństwo dzieci. prawić bezpieczeństwo dzieci. 
Dotyczy to szczególnie skrzy-Dotyczy to szczególnie skrzy-
żowania Krakowskiej i Gnieź-żowania Krakowskiej i Gnieź-

nieńskiej, gdzie jest bardzo nieńskiej, gdzie jest bardzo 
niebezpiecznie, skrzyżowa-niebezpiecznie, skrzyżowa-
nia Parkowej Sobieskiego nia Parkowej Sobieskiego 
oraz przejścia dla pieszych oraz przejścia dla pieszych 
przy Kordeckiego – mówi-przy Kordeckiego – mówi-
ła Dorota Kuchta, ówczesna ła Dorota Kuchta, ówczesna 
i obecna dyrektorka Zespołu i obecna dyrektorka Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego nr Szkolno-Przedszkolnego nr 
2 w Legionowie. Nie wszyst-2 w Legionowie. Nie wszyst-
kie te miejsca uwzględnio-kie te miejsca uwzględnio-
no w projekcie przebudowy, no w projekcie przebudowy, 
a propozycje poprawy tam a propozycje poprawy tam 
bezpieczeństwa pojawiły się bezpieczeństwa pojawiły się 
dopiero podczas wtorkowych dopiero podczas wtorkowych 
konsultacji.konsultacji.
  
Mieszkańcy pytali też mię-Mieszkańcy pytali też mię-
dzy innymi o ścieżki rowero-dzy innymi o ścieżki rowero-
we, miejsca parkingowe i o to, we, miejsca parkingowe i o to, 
gdzie będą znajdować się bez-gdzie będą znajdować się bez-
pieczne przejścia dla pieszych. pieczne przejścia dla pieszych. 
Dyskusja bardzo często ucie-Dyskusja bardzo często ucie-
kała jednak od głównego te-kała jednak od głównego te-
matu konsultacji i zmierzała matu konsultacji i zmierzała 
na przykład w kierunku tune-na przykład w kierunku tune-
lu, nieprzebudowanego jesz-lu, nieprzebudowanego jesz-
cze wtedy trzeciego odcin-cze wtedy trzeciego odcin-
ka drogi krajowej numer 61, ka drogi krajowej numer 61, 
planowanego dworca oraz to-planowanego dworca oraz to-
nących w błocie dróg lokal-nących w błocie dróg lokal-
nych. Nie obyło się też bez nych. Nie obyło się też bez 
poruszenia wątków politycz-poruszenia wątków politycz-
nych. – Było to bardzo cieka-nych. – Było to bardzo cieka-
we i pożyteczne spotkanie, bo we i pożyteczne spotkanie, bo 
jakkolwiek projekt powsta-jakkolwiek projekt powsta-
wał przez ostatnie trzy lata                          wał przez ostatnie trzy lata                          
i był poprzedzony koncepcją, i był poprzedzony koncepcją, 
którą pokazywaliśmy na kon-którą pokazywaliśmy na kon-
sultacjach społecznych i pod-sultacjach społecznych i pod-
czas rozmów z mieszkańcami, czas rozmów z mieszkańcami, 
to na tej sali w ciągu ostat-to na tej sali w ciągu ostat-
nich dwóch godzin udało się nich dwóch godzin udało się 
zgłosić kilka bardzo konkret-zgłosić kilka bardzo konkret-
nych poprawek, które na pew-nych poprawek, które na pew-
no uwzględnimy w projekcie                     no uwzględnimy w projekcie                     
– mówił Jan Grabiec.– mówił Jan Grabiec.
  
Warto jeszcze dodać, że Warto jeszcze dodać, że 
cała inwestycja otrzymała cała inwestycja otrzymała 
trzy miliony dofinansowania trzy miliony dofinansowania 
z Narodowego Programu z Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokal-Przebudowy Dróg Lokal-
nych. No i wyszła wszyst-nych. No i wyszła wszyst-
kim na dobre.kim na dobre.

na stanowisko: KONSERWATOR 

Wymiar czasu pracy – 8 godzin dziennie
Od kandydatów oczekujemy:
- wykształcenia min. zawodowego,
- umiejętności wykonywania drobnych prac budowlanych,
- zdolności manualnych potrzebnych 
do wykonywania różnych napraw w budynku 
- tzw. „ złota rączka”.
Mile widziane doświadczenie na podobnym stanowisku pracy.
Na kandydatów oczekujemy w dniu 13.02.2023 r.
(poniedziałek) o godzinie 15:00 w siedzibie KZB Legionowo                                                                                                                                   
Sp. z o.o.  przy ul. marsz. J Piłsudskiego 3, parter sala obsługi klienta.

Prosimy o przyniesienie ze sobą CV.
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NIE  JESTEM  WIEL-
KIM SYMPATYKIEM  

PANA DARIUSZA,  ALE  GO  
BARDZO  CENIĘ 
Ryszard Brański, przewodniczący 
Rady Miasta Legionowo, podczas 
sesji o jednym z radnych.   

Chociaż do wiosny jesz-
cze trochę zostało, po-
czujesz ją w sercu. Jest 

ktoś chętny do zajęcia tam miejsca.  

Jeśli widzisz, że dosze-
dłeś w życiu do ściany, 
spróbuj ją zburzyć albo 

pójść inną drogą.

Brakuje ci kogoś, z kim 
można szczerze poroz-
mawiać. Tymczasem kan-

dydat na powiernika jest tuż obok.

Na horyzoncie może po-
jawić się ciekawa propo-
zycja pracy. Przyjmij ją, 

wyjdzie ci to na dobre.

Ktoś próbuje się do cie-
bie zbliżyć, a ty wciąż 
go ignorujesz. To błąd, 

bo ma szczere zamiary.

Twoje problemy rozwiąże 
tylko gwałtowne cięcie. 
Na próby rozsupłania 

tego węzła już za późno.

Ostatnie dni napełniły 
cię energią. Nie zmarnuj 
jej i wykorzystaj na zdo-

bycie nowych umiejętności.

Dwa plus dwa to w co-
dziennych relacjach nie 
zawsze cztery. Pamiętaj, 

że istnieją też kompromisy.

Pędzisz przez życie jak 
burza i często robisz na 
innych świetne wrażenie. 

Mimo to trochę zwolnij.

Przy dobrych wiatrach 
dojedziesz na nowej zna-
jomości bardzo daleko. 

O ile tylko jej nie odrzucisz.

Kiedy coś wali się na 
głowę, to trzeba uciekać. 
Bo z czasem może być 

już za późno na ratunek.  

Praca ostatnio dała ci się 
we znaki i potrzebujesz 
długiego urlopu. Najle-

piej z dala od domu.

Wielbłąd jednogarbny to Wielbłąd jednogarbny to 
dromader, dwugarbny na-dromader, dwugarbny na-
zywany jest baktrianem. Czy zywany jest baktrianem. Czy 
wiesz, że wielbłądy mimo wiesz, że wielbłądy mimo 
jednego lub dwóch garbów jednego lub dwóch garbów 
mają prosty kręgosłup? mają prosty kręgosłup? 
Garb to rodzaj specjalnego Garb to rodzaj specjalnego 
spichlerza, bowiem zwie-spichlerza, bowiem zwie-
rzę przechowuje tam za-rzę przechowuje tam za-
pasy żywności na trudne pasy żywności na trudne 
dni. Gdy kończy się tłuszcz i dni. Gdy kończy się tłuszcz i 
woda, garb wiotczeje. Taka woda, garb wiotczeje. Taka 
budowa ciała powoduje, że budowa ciała powoduje, że 
wielbłądy były doskonale wielbłądy były doskonale 
przystosowane do życia w przystosowane do życia w 
trudnych warunkach. Od trudnych warunkach. Od 
pokoleń wykorzystywali je pokoleń wykorzystywali je 

ludzie, którzy traktowali je ludzie, którzy traktowali je 
jako zwierzęta użytkowe. jako zwierzęta użytkowe. 
Oprócz tego, że traktowano Oprócz tego, że traktowano 
je jako wierzchowce na tere-je jako wierzchowce na tere-
nach pustynnych (potrafiły nach pustynnych (potrafiły 
przenosić na swoim grzbie-przenosić na swoim grzbie-
cie nawet 500 kilogramów), cie nawet 500 kilogramów), 
wielbłądy dostarczały skóry, wielbłądy dostarczały skóry, 
mleko i wełnę. Mleko wiel-mleko i wełnę. Mleko wiel-
błądzie wpływa na obniże-błądzie wpływa na obniże-
nie poziomu cholesterolu i nie poziomu cholesterolu i 
ciśnienia tętniczego krwi i ciśnienia tętniczego krwi i 
zostało uznane za dar Allaha zostało uznane za dar Allaha 
dla Beduinów.dla Beduinów.

Czy wiesz, że kot domowy Czy wiesz, że kot domowy 
potrafi wyskoczyć nawet potrafi wyskoczyć nawet 

na wysokość pięciu długości na wysokość pięciu długości 
jego ciała?jego ciała?

Aby poznać drugiego czło-Aby poznać drugiego czło-
wieka, trzeba być z nim wieka, trzeba być z nim 
około 4 lata. Według staty-około 4 lata. Według staty-
styk pary, które zwlekały ze styk pary, które zwlekały ze 

ślubem 3-4 lata, rzadziej się ślubem 3-4 lata, rzadziej się 
rozwodziły.rozwodziły.

Czy wiesz, że jeżyki mogą Czy wiesz, że jeżyki mogą 
przebywać w powietrzu nie-przebywać w powietrzu nie-
przerwanie nawet 3 lata? przerwanie nawet 3 lata? 
Śpią podczas lotu!Śpią podczas lotu!

Zgrzytasz zębami w nocy? Zgrzytasz zębami w nocy? 
Najczęstszą przyczyną tego Najczęstszą przyczyną tego 
może być po prostu stres. może być po prostu stres. 
Przy okazji wizyty u denty-Przy okazji wizyty u denty-
sty zapytaj o to i sprawdź sty zapytaj o to i sprawdź 
stan swojego uzębienia. Aby stan swojego uzębienia. Aby 
zapobiec szkodom i napię-zapobiec szkodom i napię-
ciu, można stosować tzw. ciu, można stosować tzw. 
szyny relaksacyjne.szyny relaksacyjne.

Czy wiesz, że imię Aleksan-Czy wiesz, że imię Aleksan-
dra weszło w użycie około dra weszło w użycie około 
XIV wieku? Dużą zasługę XIV wieku? Dużą zasługę 
w spopularyzowaniu tego w spopularyzowaniu tego 
imienia w Polsce miał Hen-imienia w Polsce miał Hen-
ryk Sienkiewicz, który użył ryk Sienkiewicz, który użył 
go w Potopie.go w Potopie.

Składniki:
• 300 g czekolady

• 100 g masła

• ½ łyżeczki proszku do pieczenia

• 60 ml mleka

• jajko

• szklanka mąki pszennej

• 3 łyżki gorzkiego kakao

• 140 g cukru

Sposób przygotowania:

Mąkę pszenną przesiać i wsypać do miski. 
Dodać szczyptę soli, proszek do pieczenia i kakao.

W drugiej misce przez dobry kwadrans ubijać miękkie 
masło (wyjęte wcześniej z lodówki) z cukrem (może być 
trzcinowy). Dodać jajko, a za 3 minuty dosypać partiami 
sypkie składniki oraz mleko. Do gęstego ciasta na koniec 
dodać posiekaną na małe kawałeczki czekoladę 
i wymieszać łyżką.

Przygotować blachę i papier do pieczenia. Rozgrzać piec. Formować kulki, nabierając ciasto łyżką 
na dłoń. Lekko spłaszczyć i układać na blaszce. Piec około 12-14 minut w temperaturze 160 stopni. 
Ciastka wewnątrz mają być miękkie, a brzegi twardawe. Trzeba uważać, by w piekarniku się 
nadmiernie nie zeschły.
Smacznego!

Czekoladowe ciasteczka

- Panowie, ile razy mam przypominać, że porażka jest nam nie na rękę?!   fot. red.  
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Po pierwszej połowie zimowe-
go sprawdzianu Legionovia 
prowadziła z pierwszoligow-
cem 2:1. Strzelcami bramek 
dla ekipy z Parkowej byli Bar-
tosz Rymek i Szymon Wiejak. 
Taki wynik utrzymywał się też 
przez większość drugiej poło-
wy meczu kontrolnego. Pod 

koniec spotkania górnikom 
udało się jednak wyrównać. 
Ostatecznie sparing zakoń-
czył się wynikiem 2:2. 
 
Na pierwsze 45 minut Le-
gionovia wyszła w następu-
jącym składzie: Krzywański 
– Waszkiewicz (4’ Mucha), 

Gibas, Choroś, Kumoch, Ry-
mek, Kaczorowski, Wojdyga, 
Papazjan, Suchanek, Wie-
jak. W drugiej odsłonie za-
grała natomiast w składzie: 
Krzywański – Mucha (65’ 
Kumoch), Gibas, Choroś, 
Zaklika, Koziara, Barański, 
Gołąb, Mitura, Wiejak (60’ 
Zjawiński), Suchanek (65’ 
Papazjan). Z kolei łęcznianie 
zagrali w składzie: Kiliszek 
– Turek, Lykhovydko, Cisse, 
Kwiatkowski, Czelej (63′ Ko-
cyła), Szramowski, Lewkot, 
Wachowicz (56′ Steszuk), 
Tkacz, Podliński. 
 
W najbliższą sobotę (11 lute-
go) podopieczni trenera Piro-
sa zagrają dwa następne me-
cze kontrolne. Pierwszy z nich 
będzie wyjazdowym starciem 
z drużyną z drugiej ligi, Wi-
słą Puławy. W drugim sobot-
nim sparingu, rozgrywanym 
już na własnym boisku, legio-
nowianie zagrają z czwartoli-
gową Marcovią Marki.

Zig

Remis z pierwszoligowcemRemis z pierwszoligowcem
Piłkarze Legionovii Legionowo mają za sobą najbar-
dziej wymagający i najtrudniejszy tej zimy sparing. 
W piątek (3 lutego) w Lubartowie podopieczni trene-
ra Michała Pirosa zmierzyli się z pierwszoligowym 
Górnikiem Łęczna, jeszcze niedawno grającym                                                             
w Ekstraklasie. Mecz zakończył się remisem 2:2.

KZB Legionowo Sp. z o.o.

KONSERWATOR  ELEKTRYK
Od kandydatów oczekujemy:
- wykształcenia min. zawodowego,
- posiadania świadectwa kwalifikacyjnego 
  w zakresie eksploatacji i dozoru,
- doświadczenia zawodowego min. 2 lata,
- umiejętności pracy w zespole.

Na kandydatów oczekujemy w dniu 13 lutego 2023 r. 
(poniedziałek) o godzinie 15:00 
w siedzibie KZB Legionowo Sp. z o.o. 
przy ul. marsz. J. Piłsudskiego 3, 
sala obsługi klienta (parter).  

Prosimy o przyniesienie ze sobą CV.

POSZUKUJE PRACOWNIKA NA STANOWISKO

KZB Legionowo Sp. z o.o.
poszukuje pracownika na stanowisko
SPECJALISTA W DZIALE EKSPLOATACJI

Wymagania:
• wykształcenie min. średnie techniczne 
(preferowane budowlane),
• doświadczenie na podobnym stanowisku min. 3 lata,
• biegła obsługa komputera,
• umiejętność pracy w zespole,
• wysoka kultura osobista.

Do obowiązków należeć będzie m. in. nadzór nad:
• prawidłowym obiegiem korespondencji kierowanej do działu,
• prowadzeniem dokumentacji technicznej,
• zlecaniem i kontrola wykonywania bieżących napraw i konserwacji bu-
dynków oraz pozostałych obiektów budowlanych,
• przyjmowaniem i realizacją zgłoszeń lokatorów, właścicieli i najemców 
dotyczących usterek i awarii urządzeń elektrycznych, gazowych, sanitar-
nych i innych oraz dopilnowanie terminowego ich usuwania.

Zatrudnienie na podstawie umowy o pracę, wynagrodzenie miesięczne 
4.200 zł brutto.

Na kandydatów oczekujemy w dniu 13 lutego 2023 r. (poniedziałek) 
o godz. 14:00 w siedzibie KZB Legionowo Sp. z o.o. 
w Legionowie, ul. marsz. J. Piłsudskiego 3, sala obsługi klienta (parter).

Prosimy o przyniesienie ze sobą CV. 

INFORMACJA

Prezydent Miasta Legionowo podaje do publicz-
nej wiadomości, że zgodnie z art. 35 ust.1 i 2,  
ustawy o gospodarce nieruchomościami z dnia 

21 sierpnia 1997 roku (Dz. U. z 2021 r., poz. 1899 z późn.zm.), 
na tablicy informacyjnej Urzędu Miasta Legionowo oraz w Biu-
letynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Legio-
nowo www.bip.legionowo.pl, został umieszczony wykaz nieru-
chomości na okres 21 dni tj. od dnia 03 lutego 2023 roku do 
dnia 24 lutego 2023 roku przeznaczonej do oddania w dzierża-
wę na okres 3 lat, części działek gruntu o łącznej powierzchni 
25 m2 oznaczonych nr ewidencyjnym 234 i 212/8 w obrębie 
ewidencyjnym 65 przy zbiegu ulic marsz. Józefa Piłsudskiego                  
i Jagiellońskiej w Legionowie, na rzecz dotychczasowego dzier-
żawcy pod usytuowanym kioskiem handlowym.

Informacji udziela Urząd Miasta Legionowo 
ul. marsz. Józefa Piłsudskiego 41, (pok. Nr 3.06, II piętro) 
lub pod nr tel.(22)766-40-57, (22)766-40-58.

Prezydent Miasta Legionowo 
      Roman Smogorzewski

INFORMACJA

Prezydent Miasta Legionowo podaje do publicz-
nej wiadomości, że zgodnie z art. 35 ust.1 i 2,  

ustawy o gospodarce nieruchomościami z dnia 21 sierpnia 
1997 roku (Dz. U. z 2021 r., poz. 1899 z późn.zm.), na tablicy 
informacyjnej Urzędu Miasta Legionowo oraz w Biuletynie 
Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Legionowo 
www.bip.legionowo.pl, został umieszczony wykaz nierucho-
mości na okres 21 dni tj. od dnia 03 lutego 2023 roku do dnia 
24 lutego 2023 roku przeznaczonej do oddania w dzierżawę 
na okres 3 lat, oznaczonej jako część działki numer ewiden-
cyjny 47/7 o powierzchni  19 m2, w  obrębie ewidencyjnym 
nr 25 przy ulicy gen. Bolesława Roi, która stanowi własność 
Gminy Miejskiej Legionowo, na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy, pod usytuowanym garażem.

Informacji udziela Urząd Miasta Legionowo 
ul. marsz. Józefa Piłsudskiego 41, (pok. Nr 3.06, II piętro) 
lub pod nr tel.(22)766-40-57, (22)766-40-58.

Prezydent Miasta Legionowo
      Roman Smogorzewski

WŁAŚCICIELU GDZIE JESTEŚ?

KRAJKA to roczna małej wielkości sunia (5 kg), która została znalezio-
na na terenie gminy Leoncin. Delikatna i łagodna psina, mocno lgnie do 
człowieka. Gdzie właściciel bajki Krajki?

Tel: 795 845 242
fundacjapsom.pl

Mucha naMucha na
wzmocnieniewzmocnienie
Na początku tego tygodnia Legionovia Legio-
nowo ogłosiła swój pierwszy zimowy transfer. 
Od rundy wiosennej blok defensywny legio-
nowskiego zespołu wzmocni stoper Wojciech 
Mucha. Dla 21-letniego piłkarza jest to w pew-
nym sensie powrót do domu.

Wojciech Mucha jest wychowan-
kiem Akademii Legionovii Legio-
nowo. Grał w drużynach junior-
skich Legionovii, Świtu Nowy 
Dwór Mazowiecki i ekipy Sta-
dion Śląski Chorzów. W zespole                            
z Chorzowa 21-latek rozpoczął też 
swoją karierę seniorską. Grał po-
tem w piątoligowym Górniku Ko-
nin i czwartoligowej Elanie Toruń. 
Wiosnę sezonu 2021/2022 i je-
sień sezonu 2022/2023 rozegrał 
natomiast w trzecioligowym MKS 
Kluczbork. Na poziomie trzeciej 
ligi zaliczył jak dotąd 32 występy.                                                                                  
W barwach Legionovii młody 
stoper zagrał już w piątkowym spa-
ringu z Górnikiem Łęczna. Z klu-
bem z Legionowa Wojciech Mucha 
związał się z kontraktem obowią-
zującym do 30 czerwca 2024 roku.

Zig
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Co więcej, wszystko to dzia-
ło się za granicą, podczas li-
tewskiego turnieju Ateitis Cup 
Wilno. Chociaż grypa oraz kon-
tuzje wyeliminowały z podsta-
wowego składu powiatowej 
kadry aż pięciu kluczowych 
zawodników, ich koledzy po-
starali się nie sprawić na tak 

prestiżowej imprezie zawodu. 
A łatwo nie mieli, bo pierwszy 
raz grali o punkty całą jede-
nastką, do tego na pełnowy-
miarowym boisku, konkuru-
jąc w dodatku z piętnastoma 
innymi drużynami z zagrani-
cy. Efekt, biorąc pod uwagę 
przetrzebiony skład, okazał się 

jednak całkiem niezły: młodzi 
powiatowi piłkarze odnotowa-
li dwa zwycięstwa, jeden remis 
i dwie porażki. Zdobywając za-
razem, bezcenne na każdym 
etapie sportowego rozwoju, 
doświadczenie.

RM

W statystycznej teorii pojedy-
nek wicelidera z przedostat-
nią drużyną ligi, zwłaszcza na 
jego terenie, mógł mieć tyl-
ko jednego faworyta. I oczy-
wiście go posiadał. Tyle że,                                              
o czym kibice doskonale wie-
dzą, boiskowa praktyka bywa 
przecież całkiem inna. Miał i 
ma tego świadomość grający 
trener legionowian, który po-
ruszył ten wątek po wygranym 
tydzień wcześniej boju z prze-
wodzącą wtedy stawce silną 
ekipą z Mielca. – Może to za-
brzmi dziwnie, ale przed taki-
mi meczami w domu nie mam, 
jako trener, aż takiego stresu, 
jak przed rywalizacją z druży-
nami teoretycznie słabszymi. 
Podkreślam, tylko teoretycz-
nie, bo jak pokazały ostatnie 
kolejki, to wcale tak nie jest i 
każdy z każdym może wygrać. 
Kiedy spotykamy się z drużyną 
„na papierze” słabszą, patrząc 

głównie przez pryzmat miej-
sca zajmowanego przez nią                               
w tabeli, to troszkę się oba-
wiam tych meczów, bo jeszcze 
nie do końca potrafimy wejść 
w takie spotkania mentalnie. 
A żeby być na naprawdę wy-
sokim poziomie sportowym, 
potrzebny jest też odpowiedni 
poziom mentalny, szczególnie 
na poziomie Superligi. To jest 
niezbędne i o to też trzeba wal-
czyć – nie tylko o poziom spor-
towy, ale i o te kwestie, które 
są ukryte w głowie – powie-
dział Michał Prątnicki. 

Mając to wszystko na uwa-
dze, trudno się dziwić, że                  
w sobotnie popołudnie odpo-
wiednio nastrojeni przez nie-
go zawodnicy już od pierw-
szego gwizdka sędziego                                       
z dużą werwą ruszyli na bro-
nioną przez łodzian bramkę. 
A ponieważ oprócz determi-

nacji dysponowali też dobrym 
planem i byli pod nią skutecz-
ni, szybko narzucili rywalowi 
swój styl gry. Przez kilka mi-
nut goście jako tako się jesz-
cze trzymali. Później jednak 
całkiem się posypali, co wy-
mownie pokazuje rezultat po 
kwadransie gry: 12:2 dla KPR-
-u! Owszem, z biegiem cza-
su Anilana trochę się pobie-
rała, a i miejscowi nie mogli 

przez cały czas nacierać z taką 
mocą. Ale do końca pierw-
szej części spotkania w pełni 
je kontrolowali, schodząc na 
przerwę przy stanie 17:10.

Dla zgromadzonych w Are-
nie miłośników szczypiornia-
ka oraz, jak należy przypusz-
czać, dla ich legionowskich 
ulubieńców było jasne, że tak 
koncertowo rozpoczętego me-

czu przegrać w jego drugiej 
części po prostu nie można. 
Po powrocie na parkiet druży-
na z Łodzi starała się wpraw-
dzie gonić, a przynajmniej 
zmniejszyć rozmiary porażki, 
lecz na mniej niż trzy bramki 
KPR zbliżyć jej się nie pozwolił. 
Inna sprawa, że kiedy na dzie-
sięć minut przed końcem pro-
wadził tylko 25:21, sporo się 
jeszcze mogło na boisku wy-
darzyć. Również dla gospoda-
rzy złego. Ci na szczęście jed-
nak wybili to przeciwnikom                                            
z głów i po dwóch wieńczą-
cych ten udany wieczór trafie-
niach Wiktora Jędrzejewskiego 
wygrali sobotnią batalię 28:24. 
Zaostrzając sobie tylko apetyt 
na kolejne zwycięstwa. – Przed 
świętami dostaliśmy informa-
cję, że jeśli sportowo zrobi-
my awans, to organizacyjnie 
damy radę i będziemy mogli 
funkcjonować w Superlidze.             
A poza tym od dłuższego cza-
su u siebie nie przegraliśmy, no 

i wspiera nas duża rzesza kibi-
ców. Tak budujemy zespół, tak 
kształtujemy mentalność za-
wodników, że w domu nie wy-
pada przegrywać. Trzeba zro-
bić wszystko, zostawić kawał 
serca i zdrowia, żeby ci ludzie, 
którzy tu przychodzą, cieszyli 
się z wygranej – podsumował 
trener Michał Prątnicki. No i lu-
dzie mieli się z czego cieszyć... 
A wisienką na torcie był awans 
KPR-u na pierwsze miejsce                                
w tabeli, chociaż przy jednym 
rozegranym meczu więcej od 
ekipy z Białej Podlaskiej, która 
po nadrobieniu ligowych zale-
głości na fotel lidera może jesz-
cze powrócić. 

Swój następny mecz KPR Le-
gionowo rozegra w sobotę                                                                               
(11 lutego) na Podkarpaciu, 
gdzie jego rywalem będzie 
dwunasty w tabeli Ligi Cen-
tralnej ORLEN Upstream SRS 
Przemyśl.

Aldo

KPR Legionowo – Grot Blachy Prószyński Anilana Łódź

28:24 (17:10)

Bramki dla KPR-u zdobywali:  Ciok – 8, Chabior – 5. Klapka i 
Wołowiec – po 4, Fąfara – 3, Jędrzejewski – 2, Didyk i Brinovec – po 1. 

Plan wykuli na BlachęPlan wykuli na Blachę
Szczypiorniści legionowskiego KPR-u zrobili w minioną sobotę (4 lutego), co do nich należy, zdobywając 
na swoim terenie kolejne trzy punkty. Tym razem waleczni podopieczni Michała Prątnickiego nie pozo-
stawili złudzeń ekipie Grot Blachy Prószyński Anilana Łódź i przekonująco potwierdzili, że mają w tym 
sezonie jeden główny cel: wygranie Ligi Centralnej.

Pokopali z tuzamiPokopali z tuzami
Dorośli piłkarze z Legionowa czy innych gminnych klubów mogą o takich 
rywalach co najwyżej pomarzyć. Tymczasem członkowie Piłkarskiej Repre-
zentacji Powiatu Legionowskiego U-13 mieli niedawno okazję sprawdzić się 
na tle rówieśników z takich futbolowych legend, jak Juventus Turyn oraz 
Borussia Mönchengladbach.
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WydarzeniaWydarzenia
kalendarzkalendarz

Mało jest w Polsce gmin i po-
wiatów z taką determinacją 
odkrywających kolejne kar-
ty ze swej przeszłości. Re-
gionaliści z Legionowa i oko-
lic bez wątpienia są pod tym 
względem w krajowym czubie.                          
– Jest to już czternasty tom, co 
tylko dowodzi, jak wiele cieka-
wych aspektów historycznych 
wiąże się z naszym miastem 
i powiatem. „Rocznik Legio-
nowski” stał się tak napraw-
dę już sztandarową pozycją 
wśród publikacji poświęco-

nych lokalnej oraz ponadlokal-
nej historii i tradycji. Wydaw-
cą „Rocznika Legionowskiego” 
jest Towarzystwo Przyjaciół 
Legionowa, czyli organizacja 
pozarządowa, która działa od 
ponad 43 lat – mówi dr Rafał 
Florczyk, prezes Towarzystwa 
Przyjaciół Legionowa. 

Najnowsze, hojnie dofinan-
sowane przez Urząd Miasta 
Legionowo wydawnictwo li-
czy aż 300 stron. Tym razem 
na jego zawartość złożyła się 
praca 23 autorów, którzy na-
pisali łącznie 27 tekstów. Tak 
więc naprawdę jest co czytać. 
– Znajdujemy tutaj informacje 
zarówno o najstarszych dzie-
jach Zegrza, autorstwa dra 

Kazimierza Pacuskiego, jak                                                        
i kilka tekstów poświęconych 
historii Legionowa. Należą do 
nich między innymi artykuły                   
o związku szewców, czyli bojo-
wej organizacji, która w latach 
30. działała na terenie miasta, 
a właściwie osady. Jest także 
artykuł politologiczny poświę-
cony preferencjom wybor-
czym mieszkańców Legiono-
wa w wyborach do Sejmu na 
początku XX wieku. A tekstem, 
który niejako odpowiada w tej 
dziedzinie na współczesność, 

jest tekst o wyborach i o za-
machach w samorządowym 
Legionowie, w jego władzach, 
opisanych na łamach prasy            
z lat 30, autorstwa Jolanty Za-
łęczny. To takie teksty, które 
są niezwykle aktualne w świe-
tle nadchodzących wydarzeń i 
sądzę, że zainteresują czytel-
ników – uważa dr hab. Jacek 
Szczepański, dyr. Muzeum Hi-
storycznego w Legionowie.

Podobnie jak na przykład ar-
tykuł o spalonym dworze                                        
w Zegrzynku czy też omó-
wienie działalności lokalnej 
komórki Wojskowej Służby 
Wewnętrznej. Ważnym ele-
mentem każdego „Rocznika…” 
są także jego stałe działy, mię-

dzy innymi z biografiami po-
staci zasłużonych dla miasta i 
powiatu. W najnowszym nu-
merze znalazły się interesu-
jące teksty o obrońcy Wester-
platte, chorążym Edwardzie 
Szewczuku, oraz o zmarłych 
w ubiegłym roku inżynierach                                               
– Sławomirze Rynku oraz Ce-
zariuszu Kalinowskim. – My-
ślę, że to jest ważne, żeby 
pamiętać o osobach, które 
pamiętamy z naszego życia, 
które z nami współpracowały,                                                                          
a już ich z nami nie ma. Ten 
dział jest w „Roczniku…” od 
pierwszego tomu. Ważny jest 
też dla nas dział, w którym 
omawiamy publikacje, które 
ukazały się ostatnio w Legio-
nowie czy na terenie powiatu 
legionowskiego. Dzięki temu 
badacze, historycy, ucznio-
wie i nauczyciele mogą się-
gnąć do literatury, która do-
tyczy wybranych aspektów                                                
z historii powiatu legionowskie-
go – dodaje dyr. Szczepański. 

To ważne, bo chociaż nazwa 
rocznika mogłaby sugero-
wać związek tylko z jego stoli-
cą, tak naprawdę od początku 
przybliżał on też historię oko-
licznych gmin. – Bardzo się 
cieszę, że są tutaj artykuły do-
tyczące i Zegrza, i Wierzbicy,                            
I Serocka, Jabłonny czy Nie-
porętu. Bo powiat legionow-
ski to bardzo młody twór i opi-
sując jego historię, budujemy 
tożsamość, budujemy świa-
domość tej ziemi, na której 
wszyscy mieszkamy – powie-
dział na prezentacji XIV tomu 
prezydent Roman Smogo-
rzewski. Podkreśliwszy cie-
kawą zawartość najnowszego 
„Rocznika Legionowskiego”, 
prezydent – z wykształcenia, 
było nie było, historyk – po-
dzielił się z autorami pewną 
refleksją. Nawiązując do słów 
księdza Jana Twardowskiego, 
zasugerował mianowicie, aby                                                                                    
w przyszłości więcej miejsca 

poświęcać wspomnieniom 
osób, które tworzyły i wciąż 
dobrze pamiętają najnow-
szą historię miasta i powiatu. 
– Trzeba spieszyć się słuchać 
ludzi, bo oni też niestety od-
chodzą. Ci ludzie, którzy wal-
czyli o wolność w czasie II woj-
ny światowej, już praktycznie 
odeszli. Ale są też ludzie, któ-
rzy z racji daty urodzenia po-
woli będą odchodzić, a nadal 
dobrze pamiętają to Legiono-
wo z lat 50., 60., 70., a także                                                                    
i 90. – bo to także już historia, 
dla młodego pokolenia bar-
dzo odległa. Myślę, że wspól-
nie – nie tylko w „Roczniku…”, 
ale też w działalności muzeum 
czy miasta – trzeba takich lu-
dzi posłuchać. Ludzi takich, 
jak chociażby prezydent An-
drzej Kicman, które wie, jak to 
było w latach 90. czy też wcze-
śniej, bo wtedy też tutaj dzia-
łał. Trzeba tak robić, ponieważ 
przez naturalne procesy de-
mograficzne już niedługo ta-
kich szans nie będziemy mieć. 

Istnieje za to szansa, a wła-
ściwie pewność, że czternasty 
numer „Rocznika Legionow-
skiego” nie będzie nume-
rem ostatnim. W Towarzy-
stwie Przyjaciół Legionowa 
powoli przygotowują już ko-
lejną odsłonę tego wyjątko-
wego wydawnictwa. – Oczy-
wiście mamy w planach dalsze 
tomy, dlatego właśnie rozpo-
czynamy proces zbierania ma-
teriałów do tomu piętnastego, 
który planujemy wydać pod 
koniec bieżącego roku – zapo-
wiada prezes Towarzystwa Ra-
fał Florczyk. Najnowszy „Rocz-
nik…”, tak samo jak numery 
archiwalne, będzie do nabycia 
między innymi podczas miej-
skich imprez kulturalnych, na 
stoisku TPL-u. Jest on również 
dostępny w kilku legionow-
skich księgarniach. 

Waldek Siwczyński

„Czternastką”„Czternastką”
do historiido historii
W dniu tegorocznego finału Wielkiej Orkiestry Świą-
tecznej Pomocy nastąpił też oficjalny finał pracy 
nad kolejnym numerem „Rocznika Legionowskie-
go”. Uroczysta prezentacja tej wydawanej od 2004 
roku książki, odbywająca się pod honorowym pa-
tronatem Prezydenta Miasta Legionowo, nastąpi-
ła w głównej siedzibie miejskiego Muzeum Histo-
rycznego. Ale jak wszystkie poprzednie tomy, także 
ten najnowszy nie tylko z tego powodu ma szansę 
przejść do lokalnej historii.

SEROCK Centrum Kultury i Czytelnictwa, 
11.02, godz. 18.00
Recital Katarzyny Łapińskiej zatytułowany „Trzeba marzyć”. 
Wstęp – bezpłatne wejściówki dostępne w Centrum Kultury 
i Czytelnictwa w Serocku. 

LEGIONOWO Muzeum Historyczne 
ul. Mickiewicza 23, 12.02, godz. 11.00-16.00
Historicon – spotkanie dla miłośników historycznych gier 
planszowych. Wstęp wolny. 

LEGIONOWO filia MOK ul. Targowa 65, 12.02., godz. 12.00
Miejski Ośrodek Kultury w Legionowie zaprasza w ramach 
Salonu Artystycznego na koncert zespołu Walicki-Popiołek 
Duo. Jest to niezwykły ensemble łączący w swoim składzie 
gitarę oraz fortepian. Pianistka Aleksandra Popiołek-Walicki 
oraz gitarzysta Jakub Walicki współpracują ze sobą od 2014 
roku. Są absolwentami Akademii Muzycznej we Wrocławiu. 
Szukają oryginalnych brzmień w muzyce hiszpańskich i ar-
gentyńskich kompozytorów, angażując w swoje projekty pol-
skich twórców współczesnych. Wykonują utwory wcześniej 
nienagrywane. Program niedzielnego koncertu wygląda 
następująco: Isaac Albeniz - Suite Espanola Op. 47: I. Gra-
nada (arr. Klas Krantz); Radames Gnattali - Sonatina C-Dur 
(ed. Walicki-Popiolek Duo); Astor Piazzolla - Adios Nonino 
(arr. Robert Horna); Astor Piazzolla - Oblivion (arr. Robert 
Horna); Astor Piazzolla - Verano Porteno (arr. Walicki-Popio-
lek Duo); Astor Piazzolla - Libertango (arr. Walicki-Popiolek 
Duo); Isaac Albeniz - Suite Espanola Op. 47: V. Asturias (arr. 
Walicki-Popiolek Duo); Jorge Morel - Danza Brasilera (arr. 
Aleksandra Chmielewska).

LEGIONOWO Poczytalnia, 13.02, godz. 17.30
Klub Brydża Sportowego Legionowo zaprasza na cotygo-
dniowy, poniedziałkowy turniej brydża. Wstęp wolny, nie 
obowiązują zapisy.

KZB Legionowo Sp. z o.o. poszukuje
do Niepublicznego Przedszkola
Wesołe Sówki w Legionowie:

NAUCZYCIELA WYCHOWANIA PRZEDSZKOLNEGO
Wymagane kwalifikacje:
• wykształcenie wyższe pedagogiczne (specjalność uprawniają-
ca do nauczania dzieci w wieku przedszkolnym). 
Oferujemy:
• Pracę od poniedziałku do piątku 8h dziennie
• Dobre warunki finansowe
• Dodatkowe szkolenia w zakresie nauczania przedszkolnego
• Miłą i bardzo życzliwą atmosferę pracy
• Pełne wsparcie ze strony organu prowadzącego 
- KZB, dyrekcji oraz pracowników przedszkola.

NAUCZYCIELA LOGOPEDĘ:
Wymagane kwalifikacje:
• wykształcenie wyższe pedagogiczne (specjalność uprawniają-
ca do prowadzenia terapii logopedycznej).
Oferujemy:
• Pracę 4h/tygodniowo
• Dobre warunki finansowe 
• Miłą i bardzo życzliwą atmosferę pracy
• Pełne wsparcie ze strony organu prowadzącego 
– KZB, dyrekcji oraz pracowników przedszkola.

Oferty prosimy kierować drogą mailową na adres:
wesole.sowki@kzb-legionowo.pl
wesole.sowki.2@kzb-legionowo.pl
 tel.: 889-373-976;  883-330-180


